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Łukasz Chmielewski 

Ryszard Buczek 

Gabriel Bodzioch 

 

  Szanowny Pan Adam Neumann   

Prezydent Miasta Gliwice          

 

                               

                                                                   ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: przyszłości ul. Młodopolskiej.  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w związku z licznymi pytaniami zwracamy się z zapytaniem dot. przyszłości  

ul. Młodopolskiej. Z zebranych przez nas informacji wynika, że na dzień dzisiejszy  

ul. Młodopolska, z uwagi na swoją skomplikowaną strukturę własności nie jest we władaniu 

Zarządu Dróg Miejskich jako droga publiczna.  

W związku z powyższym, prosimy o informacje, czy Miasto Gliwice podejmowało próby 

przejęcia gruntów w obrębie ul. Młodopolskiej, jeżeli tak to prosimy o informacje na jakim etapie 

znajduje się rozwiązanie wspomnianego problemu? 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radni Rady Miasta Gliwice 

 

Łukasz Chmielewski  

Ryszard Buczek  

Gabriel Bodzioch 


